

## 《单词百科:notification是什么意思?notification怎么发音?notification的解释和用法》

英语单词notification是什么意思?notification怎么读?notification怎么发音?简答网为您整理了notification的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### notification怎么读

notification的读音:[ n t f ke n]

### notification的意思

1、n.通知;通知单;布告;公布;

### notification的相关词组

1、bidding notification [经] 招标通知;

## notification的近义词

- 1、announcement n.通告;布告;预告;宣告;
- 2、appraisal 阿普里斯
- 3、notice v.意识到;注意;
- 4、precaution n.预防, 防备, 警惕;预防措施;避孕措施;
- 5、presentment n.陈述, 描写;

## notification的双语例句

- 1、I'll await your notification. Thank you for your interview with me, sir.

我将期待你们的通知,感谢您对我的面试,师长教师.

- 2、What is your preferred notification method for Cyberway announcements?

赛百威资料首选的通告您的方法是?

- 3、The number of templates invalidated in the cache due to change notification.

由于更改通知而导致无效的缓存中的模板数.

- 4、Information could also be gathered from the SPS notification authority or from China's SPS enquiry point.

信息也可从中国sps通知机构或sps咨询点收集.

- 5、Links in notification email from e Approval + system will not be available.

电子审批系统发出的审批通知邮件中的审批链接将无法访问.

- 6、Click to cancel changes made to notification and reminder options and return to Administration overview.

单击可取消对通知和提醒选项进行的更改,并返回到“管理总览”.

- 7、None of the four people killed was identified pending ( the ) notification of relatives.

四个 被害者 身份尚未确定,正待亲人前来辨认.

8、Initiate , take alarm and action and required Agency notification.

发出报警采取行动并通知有关方面.

9、Next, carriers determine how and when to notify users of the impending fix, setting a notification schedule.

接下来, 运营商决定何时通知用户进行程序修补, 制定通知日程.

10、What notification will you give before introducing lead free products?

在向客人推荐无铅化产品前有什么样的相关的注意事项?

11、Changing classes without formal approval will be deemed withdrawal from a course without formal notification.

在任何情况下,私自者转班者将当退读课程论,并不会有正式通知.

12、You may send all documents by mail to the address listed on your Claim Notification Letter.

您可以将所有文件邮寄到 " 索赔通知信件 " 上列出的地址.

13、advance/prior notification (= telling sb in advance about sth)

预先通告

14、When you click Report Abuse, we automatically receive a notification.

当你提交越界报告时我们会收到一份自动的提醒.

15、Moreover, there were several objects that required notification of the service shutdown.

而且, 所有那些关注此事件的对象也要被关闭.

16、written notification

书面通知

17、The specification of a patent should not be amended without notification.

专利说明书在未经告知的情况下不得更改.

18、Payments should be sent with the written notification.

支付款应该随书面通知寄出。

以上是简答网为您整理的notification怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。  
查看更多关于notification的用法、notification的释义、notification的相关详情请点击：  
<https://dict.jiandongshicai.cn/notification>

